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SKRAĆENI ZAPISNIK 

sa 28. SJEDNICE Gradskog vijeća Grada Pule 
održana 21.10.2020. godine, s početkom u 17,00 sati 

u Zajednica Talijana – Circcolo, Pula, Carrarina 1 
 
  
Sjednicu je u 17,00 sati otvorio TIZIAO SOŠIĆ (IDS-ISU-ZELENI), koji je sjednici i 
predsjedavao. 
 
POŠTOVANI VIJEĆNICI DOBAR DAN 
– EGREGI CONSIGLIERI BUON GIORNO, 

 

OTVARAM 28. SJEDNICU GRADSKOG VIJEĆA GRADA PULE - DICHIARO APERTA 

LA 28ma SESSIONE DEL CONSIGLIO MUNICIPALE DELLA CITTA' DI POLA  

Sukladno preporuci Stožera civilne zaštite o potrebi većeg prostora za održavanje sjednice 

Gradskog vijeća ista se održava u Zajednici Talijana te smo pridržavajući se smjernica i 

protuepidemijskih mjera u ovoj sali osigurali smještaj za vijećnike i izvjestitelje akata po 

točkama dnevnog reda, a ostali sudionici su na gornjem katu. Ringrazio la Comunità degli 

Italiani di Pola per l’ospitalità e per essere riusciti a organizzare in breve tempo tutto il 

necessario per svolgere oggi questa sessione del Consiglio municipale.  

POZDRAVLJA: 

- gosp. Borisa Miletića GRADONAČELNIKA GRADA PULE – IL SINDACO DI POLA, 

koji sjednicu prati putem sustava videokonferencije i koji će na navedeni način sudjelovati na 

današnjoj sjednici,  

- gđu. Elenu Puh Belci i gosp. Roberta Cveka, zamjenike Gradonačelnika – I VICESINDACI 

- PROČELNIKE upravnih tijela Grada – Gli ASSESSORI degli enti amministrativi della Città 

- DIREKTORE TRGOVAČKIH DRUŠTAVA – i DIRETTORI delle società municipali 

- RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA – i DIRIGENTI degli enti pubblici della Città  

- predstavnike MEDIJA – i rappresentanti della STAMPA e dei MASS MEDIA 

- gđu. Lorenu Benčić, – simultanog prevoditelja na znakovni jezik - interprete simultaneo 

nella lingua dei segni 

- sve GLEDATELJE koji nas prate putem TV Nove ili uživo putem live streaming-a na 

mrežnim stranicama Grada Pule – tutti gli SPETTATORI che ci seguono sulla TV Nova o in 

diretta tramite il servizio live streaming dal sito della Città di Pola  

- i ostale GOSTE – assieme agli altri OSPITI  
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Radi utvrđivanja kvoruma Predsjednik obavještava da su vijećnice Gordana Čakić i Ivona 
Gudelj opravdale izostanak sa današnje sjednice, dok je vijećnik Mauricio Licul najavio 
kašnjenje.  
 
PRISUTNI – ODSUTNI 
Red 
br. 

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBA 

1.  VALTER BOLJUNČIĆ  IDS-ISU-ZELENI   B.Miletić-mirov.mandata  
2. ELENA GATTONI-STEPANOV IDS-ISU-ZELENI   
3. IVAN NEKIĆ IDS-ISU-ZELENI   
4. DIANA KUKIĆ DASKO IDS-ISU-ZELENI   
5. ARDEMIO ZIMOLO IDS-ISU-ZELENI   
6. GORDANA FERENČIĆ IDS -ISU-ZELENI   
7. MASSIMO BRAJUHA IDS-ISU-ZELENI  
8. BRUNA JOVANOVIĆ IDS-ISU-ZELENI   
9. TIZIANO SOŠIĆ IDS-ISU-ZELENI.  
10. JADRANKA ČERNJUL IDS-ISU-ZELENI   
11. KRISTINA RABAR IDS-ISU-ZELENI.  
12. SLADJANA RADOŠEVIĆ IDS-ISU-ZELENI   
13. REDŽEP RAIMOVIĆ IDS-ISU-ZELENI   
14. DUNJA RAČIĆ IDS-ISU-ZELENI  
15. MAURICIO LICUL SDP-HSU-SDSS-HSLS Od 17,55 sati (VP) 
16. DANIJEL FERIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  
17. ROBERTO FABRIS SDP-HSU-SDSS-HSLS  S.Hrelja-mirov.mandata 
18. SANJA RADOLOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  
19.  SINIŠA GORDIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  
20. IGOR BELAS SDP-HSU-SDSS-HSLS  
21. RADENKO OGNJENOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  
22. MIRKO JURKIĆ HDZ  
23. IVONA GUDELJ HDZ Opravdala izostanak 
24. PETAR ĆURIĆ HDZ  
25.  GORDANA ČAKIĆ ŽIVI ZID Opravdala izostanak 

 
Slijedom prijave prisutnosti u sustav eGlasanja i evidencijskih listića utvrđujem da je na 28. 
sjednici prisutno 22 od ukupno 25 vijećnika te da Gradsko vijeće može pravovaljano 
odlučivati, a dolaskom vijećnika Mauricija Licula tijekom vijećničkih pitanja prisutno je 23 
vijećnika. Tijekom 13. točke dnevnog reda sjednicu napušta Mauricio Licul pa je prisutno 22 
vijećnika, a odlaskom Sanje Radolović tijekom 17. točke prisutan je 21 vijećnik. 
 
 
OSTALI PRISUTNI: 
LOVORKA HAJDIĆ GOLJA, pomoćnica pročelnika Ureda Grada Pule 
EVA BARBIR, Odsjek za poslove Gradskog vijeća i Gradonačelnika Grada Pule 
ALEKSANDAR MATIĆ, pročelnik Ureda Grada Pule 
VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu 
INGRID BULIAN, po ovlaštenju pročelnik UO prostorno uređenje, kom. sustav i imovinu 
ELVIRA KRIZMANIĆ MARJANOVIĆ, pročelnica UO za društvene djelatnosti 
VJEKOSLAV JOZANOVIĆ, direktor, FRATARSKI d.o.o.  
VESNA DUKIĆ, direktorica, Kaštijun d.o.o. Pula 
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DALIBOR SULJEVIĆ, direktor, Luka Pula d.o.o.  
DARKO BURŠIČ, direktor, Monte Giro d.o.o.  
DEAN KOCIJANČIĆ, direktor, Plinara d.o.o. 
IGOR ŠKATAR, direktor, Pulapromet d.o.o 
DEAN STARČIĆ, direktor, Vodovod Pula d.o.o. 
IGOR STARI, direktor, Pula Herculanea d.o.o. (putem sustava videokonferencije) 
IGOR VLAŠIĆ, pomoćnik direktora za ekonomske poslove-zamjenik direktora Herculanea 
d.o.o. 
IVAN GLUŠAC, direktor, Pula Sport d.o.o. 
BRANISLAV BOJANIĆ, direktor, Pula parking d.o.o. 
RENATO PERC, direktor, Tržnica d.o.o. 
MARIZA KOVAČEVIĆ, ravnateljica, Dječji vrtić Pula 
SANJA KRIZMAN, Dječji vrtića Mali svijet 
TAMARA BRUSSICH, ravnateljica, DV–SI Rin Tin Tin Pula-Pola 
LORETTA MOROSIN, ravnateljica, Dnevni centar Veruda-Pula 
NELA NAČINOVIĆ, ravnateljica, Gradska knjižnica i čitaonica Pula 
GORDANA JEROMELA KAIĆ, ravnateljica, INK–Gradsko kazalište Pula 
ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj, Pučko otvoreno učilište Pula 
IVICA ROJNIĆ, zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe 
JOVANA PRUSAC FABRIS, protokol 
GORAN KLIMOV, informatičar 
DRAŽEN STEPANOV, informatičar 
MICHEL PERCAN, administrativni referent_eGlasanje 
 
 
PRELAZIMO NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA:  
 
Poziv s materijalima za 28. sjednicu Gradskog vijeća dostavljen je vijećnicima dana 12. 
listopada 2020. godine, s time što je vijećnicima 
- materijal za točku 13. „Donošenje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna 
Grada Pule za 2020. godinu“ dostavljen dana 14. rujna 2020.godine, odnosno 37 dana prije 
održavanja današnje sjednice. 
- Također je materijal za tematsku točku 16. „Izvješće o problematici ilegalnih 
odlagališta otpada“ dostavljen 07. listopada 2020. godine, odnosno 14 dana prije ove sjednice. 
 
Dana 15. listopada 2020. godine dostavili smo prvu dopunu dnevnog reda s točkom 
- Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o vremenskom ograničenju, vremenu naplate i visini 
naknade za korištenje usluge parkiranja na javnim parkiralištima Grada Pule te smo  
 
Dana 16. listopada 2020. godine dostavili smo drugu dopunu dnevnog reda s točkama: 
- Donošenje Odluke o razrješenju Nade Katić Pranjić i izboru Ivana Mihovilovića za člana 
Odbora za plan i financije 
- Donošenje Odluke o razrješenju Ivana Mihovilovića i izboru Andi Vitasovića za člana 
Odbora za gospodarstvo 
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Dana 16. listopada 2020. godine predsjednicima Klubova vijećnika i vijećnici Gordani Čakić, 
s molbom da obavijeste svoje vijećnike, dostavili smo Odluku Stožera civilne zaštite RH o 
nužnoj mjeri obaveznog korištenja maski za lice ili medicinskih maski za vrijeme trajanja 
proglašenja epidemije bolesti COVID-19.  
Prijedlozi akata i materijali za 28. sjednicu dostupni su na tabletu i web stranici Grada Pule.  
 
Vijećnicima je na znanje 17. kolovoza i 14. rujna te 07. listopada 2020. godine dostavljeno: 
- Izvješće Gradonačelnika o korištenju sredstava Proračunske zalihe Proračuna Grada Pule za 
mjesec srpanj, kolovoz i rujan 2020. godine /sukladno članku 57. stavka 3. Zakona o 
proračunu/ 
 
Također, 14. rujna 2020. godine vijećnicima je na znanje dostavljeno 
- Izvješće Gradonačelnika Grada Pula-Pola za razdoblje od 01. siječnja do 30. lipnja 2020. 
godine. 
 
Dana 21. listopada 2020. godine dostavljena je vijećnicima na znanje 
- Informacija o statusu aktivnosti koje se odnose na rješavanje problematike prikupljanja 
otpada, koju je utvrdio Upravni odjel za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu.  
 
Prijedloge akata za ovu sjednicu razmatrali su i dostavili svoja izvješća nadležna radna tijela  
- Odbor za statut, 
- Odbor za prostorno uređenje, 
- Odbor za društvene djelatnosti i 
- Odbor za plan i financije. 
 
Dana 16. listopada 2020. godine zaprimio sam prijedlog dopune dnevnog reda od vijećnika 
Danijela Ferića (SDP) koji predlaže u dnevni red uvrstiti točku: 
 
- „Donošenje Zaključka o izradi prostorno planskih uvjeta za preseljenje centra za 
prikupljanje i obradu otpada Metis d.d. – podružnica Pula“ 
 
Utvrđujem da je prijedlog stigao sukladno Poslovniku, podnesen u roku i od strane ovlaštenog 
predlagatelja i dostavljen vam je na tablet. 
 
Razmotrio sam prijedlog vijećnika Danijela Ferića i sve materijale te prihvaćam uvrštavanje 
predložene točke dnevnog reda u dnevni red kao 17. točku ove sjednice. 
 
Slijedom navedenog, budući nema drugih prijedloga, stavljam na glasanje DNEVNI RED za 
28. sjednicu Gradskog vijeća sa 17 točaka kako je predloženo danas, tj. 21. listopada 2020. 
godine. 
 
Nakon glasanja predsjednik utvrđuje da je 

 



 

6 
 

VIJEĆE S 22 GLASOVA “ZA” i bez GLASOVA “PROTIV” usvojilo predloženi 
dnevni red 28. sjednice Gradskog vijeća 
 

D N E V N I R E D 
 
1. Vijećnička pitanja 
2. Usvajanje Skraćenog zapisnika sa 27. sjednice Gradskog vijeća od 30.07.2020. godine 
3. Donošenje Odluke o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji – AM PS BETA 
NEKRETNINE d.o.o. 
4. Donošenje Odluke o davanju koncesije za posebnu upotrebu pomorskog dobra u svrhu Gradnje 
građevine infrastrukturne namjene, vodnog gospodarskog sustava (odvodnja otpadnih voda) 2. 
skupine - sigurnosni ispust crpne stanice Puntižela 
5. Donošenje: 
5.1.  Odluke o isključenju nekretnina iz statusa javnog dobra u općoj upotrebi - k.č.br. 3772/34 
i 3722/239 obje k.o. Pula  
5.2.  Odluke o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj uporabi 
6. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Sporazuma o pripremi, realizaciji i 
provedbi EU projekta "Poboljšanje sustava vodoopskrbe te odvodnje i pročišćavanja otpadnih 
voda u Aglomeraciji Pula-sjever" 
7. Donošenje Odluke o dodjeli financijskih sredstava komunalnoj tvrtki Pula Herculanea d.o.o. 
Pula u cilju nabave polupodzemnih spremnika za otpad  
8. Donošenje: 
8.1. Zaključka o prihvaćanju prijedloga Aneksa br. 2 Sporazuma o osnivanju Javne ustanove  

Javne vatrogasne postrojbe Pula 
8.2. Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Statuta Javne vatrogasne postrojbe 

Pula 
9. Donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Izmjena i dopuna Statuta 
Dječjeg vrtića „Mali svijet“ 
10. Donošenje Odluke o iznosu subvencije roditelja u sufinanciranju programa predškolskog 
odgoja u slučaju izrečenih mjera samoizolacije uzrokovanih s COVID-19 
11. Donošenje: 
11.1. Odluke o razrješenju (Sanja Radolović) i izboru (Igor Belas) potpredsjednika Odbora za 

Statut i druge opće akte 
11.2. Odluke o razrješenju (Sanja Radolović) i izboru (Danijel Ferić) predsjednika Odbora za plan 

i financije  
11.3. Odluke o razrješenju (Danijel Ferić) i izboru (Igor Belas) člana Odbora za izbor i 
imenovanja  
11.4. Odluke o razrješenju (Nada Katić Pranjić) i izboru (Ivan Mihovilović) člana Odbora za 
plan i financije 
11.5. Odluke o razrješenju (Ivan Mihovilović) i izboru (Andi Vitasović) člana Odbora za 
gospodarstvo 
12. Donošenje: 
12.1. Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Ugovora o prijenosu poslovnog 
udjela u društvu Fratarski d.o.o. 
12.2. Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o spajanju poslovnih udjela u 
društvu Fratarski d.o.o. 
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12.3. Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o povećanju temeljnog 
kapitala u društvu Fratarski d.o.o. 
12.4. Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjeni Društvenog 
ugovora Fratarski d.o.o. 
13. Donošenje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Pule za 2020. godinu 
14. Donošenje Odluke o produljenju važenja Strategije razvoja Grada Pule  
15. Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o vremenskom ograničenju, vremenu naplate i visini 
naknade za korištenje usluge parkiranja na javnim parkiralištima Grada Pule  
16. Izvješće o problematici ilegalnih odlagališta otpada (lokacija onečišćenih otpadom) - 
tematska točka  
17. Donošenje Zaključka o izradi prostorno planskih uvjeta za preseljenje centra za 
prikupljanje i obradu otpada Metis d.d. – podružnica Pula  
 
 
 
 
AD - 1.  VIJEĆNIČKA PITANJA 
 
Na 27. sjednici nisu stigli postaviti vijećnička pitanja prijavljeni vijećnici koji danas imaju 
prednost, a nakon njih ukoliko ima vremena će se vijećnici dalje prijavljivati: 
 
1. Massimo Brajuha 
2. Dunja Račić 
3. Ardemio Zimolo 
4. Elena Gattoni - Stepanov 
5. Ivan Nekić 
6. Jadranka Černjul 
 
SANJA RADOLOVIĆ 
Povreda Poslovnika, ako mogu ja dobiti riječ. 
 
TZIANO SOŠIĆ; 
Samo sekundu. 
Možete. Recite. 
 
SANJA RADOLOVIĆ; 
Mislim da ovo nije nikakav demokratski način vođenja sjednica, prije nekoliko sjednica htjela 
sam vas pitati, ali ne možemo nikako doći do vijećničkih pitanja. Kako vi kao predsjednik 
Gradskog vijeća uopće utvrđujete redoslijed postavljanja vijećničkih pitanja, jer u svim 
predstavničkim tijelima, dakle, općinskim, Gradskim vijećima, tijelima, županijskim 
skupštinama, na Saboru, predsjednici klubova vijećnika dolaze do predsjednika Gradskog ili 
kojegod vijeća i dogovore za koja pitanja žele dati prednost i naravno daju se pitanja po redu 
pozicija i opozicija ili obratno. Danas je očito da će samo pozicija moći postavljati pitanja, pa 
vas pitam da li je vama sve to skupa normalno. 
 
TIZIANO SOŠIĆ 
Zahvaljujem se na pitanju, ali stječem dojam da ulaskom u Sabor ste zaboravili Poslovnik 
Gradskog vijeća. 



 

8 
 

Prvo, niste uopće istaknuli o kojoj povredi Poslovnika se radi. Vi ste ovdje od 2017. godine u 
Gradskom vijeću kao i svi ostali. Na zadnjoj sjednici prilikom prijavljivanja za vijećnička 
pitanja točno je bio utvrđen redoslijed opozicije, pozicije redom. Nisam ja kriv kao 
predsjednik Gradskog vijeća da se nisu svi vijećnici opozicije uredno prijavili, ne samo to, 
nego upravo kolege iz opozicije, ja sam pročitao redoslijed, i to se nije desilo. samo na 
zadnjoj sjednici, već je jedan kolega iskoristio ovu situaciju, koja doista nema nikakve 
osnove. Na zadnjoj sjednici kada sam pročitao redoslijed nitko od kolega vijećnika opozicije 
nije primjedbu dao na redoslijed koji sam utvrdio. Jednostavno tako redom vijećnici su dizali 
ruke i ja sam pročitao cijeli popis vijećnika, neovisno o tome, da li su iz pozicije ili opozicije. 
Ovo što vi pričate da li Poslovnik Sabora predviđa jedno ili drugo, to nema veze s radom ovog 
vijeća. (Vijećnik Danijel- Ferić dobacuje iz klupe). Ne mogu ja kao predsjednik Gradskog 
vijeća odgovarati za nerad ili neorganiziranost opozicije. Pozivam vas da, to nije prva godina 
da ste u Gradskom vijeću, da razmotrite odredbe Poslovnika, da ga pročitate i ukoliko 
ubuduće kada sastavljam popis u skladu s Poslovnik, netko ima neki prigovor neka ga istakne. 
Nema veze što se niste pozvali na odredbu Poslovnika, koju bih ja eventualno povrijedio, što 
ste dužna učiniti i što znate, ali uvažavam, jer mi je doista nevjerojatno  da ni jednom 
jednostavno neistinitim informacijama imputirate, a materija vijećničkih pitanja je prilično 
jednostavno uređena. Da li je to najbolje rješenje nisam siguran, o tome možemo diskutirati. 
Za sada naš je Poslovnik takav kakav je i dok je takav mi ga moramo poštivati. 
 
/Kolega Danijel Ferić, vi ste isto tako htjeli neku povredu Poslovnika ili ne. Sada nema 
rasprave, to su vijećnička pitanja. / 
 
DANIJEL FERIĆ 
Ja sam prvi dignuo ruku da budem šegav, da možda ove godine stignem na red postaviti 
vijećničko pitanje. 
 
TIZIANO SOŠIĆ 
Da ste se javili za pitanje bili biste stigli. Nisam ja kriv. Ja mislim da sam dovoljno 
obrazlagao  razloge što smo se zatekli ovoj situaciji, ali ponavljam, na vama je da se malo 
bolje organizirate i dižete ruke za prijavu postavljanja vijećničkih pitanja. 
Kolega Massimo Brajuha možete postaviti vaša pitanja. 
 
MASSIMO BRAJUHA 
Dobar dan svima.  

Moje prvo pitanje je za Gradonačelnika, gopodina Borisa Miletića 
Poznato je da problematika zbrinjavanja mulja uređaja za pročišćavanje otpadnih voda nije 
riješena na razini Republike Hrvatske trenutno, pa se to trenutno isto rješava lokalno prema 
raspoloživim mogućnostima. 
Zanima me, možete li nam Gradonačelniče pojasniti kako se to pitanje rješava na područje 
Grada Pule, obzirom da mještani Valdebeka imaju određena pitanja na tu temu? 
I da li se možda razmatra i druga lokacija za zbrinjavanje mulja. 

Drugo pitanje je za pročelnika gospodina Aleksandra Matića. Pitanje je vezano uz 
ulaganja putem bespovratnih sredstava ITU mehanizam za oporavak i otpornost o čemu je 
ovih dana bilo dosta riječi u medijima. Zanima me što Grad Pula planira daljnjim ulaganjima i 
kakvo je stanje sa prijavama na navedeni ITU mehanizam. Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ 
Zahvaljujem. 
Gospodine Gradonačelniče imate riječ. Možete odgovoriti na prvo postavljeno pitanje. 
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BORIS MILETIĆ  
(Gradonačelnik odgovara putem video linka) 
Dobar dan, buon giorno a tutti. 

Hvala lijepa gospodine predsjedniče, uvažene vijećnice, uvaženi vijećnici, prije svega 
dozvolite da vam zahvalim na iskazanoj odgovornosti obzirom na novonastale okolnosti glede 
virusa Covid i što ste prihvatili da sjednica Gradskog vijeća bude ovdje u Circolu. 
 
Na navedeno pitanje vijećnika Massima Brajuha mogu odgovoriti slijedeće. 

Na zadnjoj koordinaciji Gradonačelnika Istarske županije i našega Župana, gospodina 
Radina, upravo u ovoj prostoriji gdje se vi sada nalazite, razgovarali smo o ideji da se izvidi 
mogućnost prostornog rješavanja nove lokacije za zbrinjavanje mulja, ne samo sa područja 
Grada Pule, već i Općine Medulin. Znate vrlo dobro da je Općina Medulin u svim svojim 
studijama upravo navela lokaciju Kaštijuna kao mjesto gdje će oni zbrinjavati svoj mulj. 
Dakle, Općina Medulin na području Grada Pule, ali isto tako uvažavajući činjenicu da je od 
sadašnjeg Centra za gospodarenje otpadom ovo područje ipak okupirano, razmišljamo da bi 
možda trebalo moći naći i neku novu alternativnu drugu lokaciju, koja ne bi bila tako blizu 
naselja, a gdje bi mogli zbrinjavati mulj sa pročistača otpadnih voda, koji ćemo izGraditi u 
naredne 4 godine na području Grada Pule. Prema tome da apsolutno razmišljamo o tome da se 
iznađe nova lokacija, u to je uključena Istarska županija temeljem akcija koje su planirane, a 
još više zahvaljujući suglasnosti kolega Gradonačelnika Istarske županije. 
 
TIZIANO SOŠIĆ 
 Zahvaljujem. 
 Zamolio bih gospodina Aleksandra Matića da odgovori na drugo pitanje. 
 
ALEKSANDAR MATIĆ 
Dobar dan svima, buon giorno a tutti. 

Poštovani predsjedniče, poštovani vijećnici, egregio presidente, egregi consiglieri, 
hvala lijepa na upitu. 

Europski fondovi su jedna velika razvojna prilika, ne samo za Grad Puliu, nego za 
čitavu našu regiju, Hrvatsku, pa i za sve zemlje Europske unije. 

Što se tiče bespovratnih sredstava kroz europske fondove, tu postoji bezbroj prilika, 
prilike koje su bile prisutne i prije u nekim novim vremenima, a ovo «novo normalno», pruža 
neke nove mogućnosti, neke nove prilike da se prebrodi ta kriza. Mi smo ovaj tjedan imali 
potpisivanje 6 ugovora kroz ITU mehanizam. ITU mehanizam je jedan novi mehanizam EU 
za pokretanje gospodarstva unutar unutrašnjih tržišta, to su Gradovi razvoja, Grad Pula, Grad 
Vodnjan, Općine Medulin, Ližnjan, Marčana, Savičenta, Barban. Svi su imali jednu veliku 
priliku, da kroz ITU mehanizam dobiju priliku da bespovratnim EU sredstvima razvijaju 
svoje projekte. 

Izričito sam zadovoljan što i Grad Vodnjan je potpisao projekt 18.500.000,00 kuna 
bespovratnih sredstava za poduzetničke zone, za poduzetničku infrastrukturu, što je Općina 
Barban dobila 7.000.000,00, kuna, što je gotovo jedan proračun, što je Sveučilište osiguralo 
13.000.000,00 kuna bespovratnih sredstava za prvu fazu prenamjene Mornaričke bolnice, što 
je Istarska razvojna agencija osigurala 18.500.000,00 kuna za Poduzetnički centar u Puli. Ima 
tu i drugih projekata koji su u Gradu Puli, kao što je revitalizacija kulturne baštine na Kaštelu, 
malog rimskog kazališta, Arheološkog muzeja, autobusi. To su sve projekti koji dižu naš 
društveni standard. Izrazito možemo biti zadovoljni i to nas je i samo Ministarstvo pohvalilo 
da smo, ne jedan od Gradova, nego da smo najbolji Grad koji je shvatio ulogu ITU 
mehanizma da novci ne ostanu samo u centru, nego da i drugi dobiju svoju priliku za se 
prijaviti na bespovratna sredstva. 
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Nažalost, već šest, sedam, osam mjeseci, imamo neko „novo normalno“. Svi smo mi u 
nekoj socijalnoj snazi, pati gospodarstvo, pate naši poduzetnici, pati cjelokupna industrija. I 
zato je Europska komisija osmislila jedan novi mehanizam, mehanizam za oporavak, za koji 
je osigurala 682.500.000,00 za sve njihove članove. Obzirom da smo mi zemlja članica mi 
isto moramo putem našeg Ministarstva regionalnog razvoja i fondova EU dostaviti naš plan 
za oporavak. Koncem rujna Ministarstvo je dostavilo svim jedinicama lokalne samouprave, 
ne u Istri, nego u čitavoj Hrvatskoj, zahtjev da se u izrazito kratkom roku dostave svi projekti 
koji zadovoljavaju kriterije zeleno i digitalno zeleno i digitalna tradicija. To je bio uvjet jedan. 
Uvjet dva, da je gotova dokumentacija u Istri, da se može ići u implementaciju 2021., 2022., 
2023. godine, nešto što se može započeti realizirati.  

Jedinice lokalne uprave i Županija su preko svojih redovnih koordinatora nastavili 350 
projekata u Ministarstvo. Od tih 350 projekata u uži krug ušlo je 58 projekta na županijskoj 
razini i na razini svih 10 gradova Istarske županije. Svih 10 gradova imaju svoje kandidirane 
projekte. Ministarstvo je tražilo isto da se naprave neki prioriteti, projekti, da svaki grad u 
Istarskoj županiji, Istarska županija kaže koji su od tih 58, 30 projekata koji su za Istarsku 
županiju najvažniji i koji su važni, ali ulaze u prioritete.  

Grad Pula ima niz projekata koji su bili zadovoljili zeleno i digitalno i koji su imali 
spremnu projektnu dokumentaciju i mi smo u Gradu napravili prioritete da je na prvom 
mjestu, i to smo i prijavili, modernizacija sustava javne rasvjete u Gradu Puli. To je projekt 
Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu, ima 43.500.000,00 kuna. 
Drugi primjer je projekt našeg komunalnog društva Vodovod, koji je prijavio projekt 
modernizacije sustava i digitalizacija njihovog sustava. Što se tiče tog projekta Vodovoda... 

 
/T.Sošić: vijećniče Gordiću, nakon što gospodin Matić bude dovršio odgovore, onda 

ćete istaknuti primjedbu. Dozvolite sada da dovrši odgovor na pitanje, nakon toga ćete dobiti 
riječ za prigovor koji dajete/. 

 
Nastavite slobodno. 
 
Što se tiče tog projekta Vodovoda tu je iznos projekta 150.000.000,00 kuna. I imamo i 

projekt po 10.000.000,00 kn, to je projekt od Kastruma Pula, energetska obnova INK-
Gradskog kazališta Pula, imamo projekt energetske obnove administrativne zgrade Grade 
Grada Pule, Forum 2 i Forum 3. Ima i niz projekata koje predlaže Županija ili su prijavile 
županijske ustanove, koji se odnose na područje Grada Pule. Od tog popisa ja bih istakao kao 
ključni projekt županijski, to je izgradnja Centra civilne zaštite. Za njega je Grad Pula dao 
zemljište i projekt je izrazito bitan za naš Grad. Ima tu projekt Lučke uprave Pula, završetak i 
obnova lukobrana, 70.500.000,00 kuna, završetak Medicinske škole, niz projekata Opće 
bolnice Pula, digitalizacija Istre, jedinica lokalne samouprave. Jako, jako puno projekata koji 
mogu podići bespovratna sredstva, standard Pule u ovom Gradu, u ovoj Županiji. Svih 10 
gradova su imali priliku to prijaviti. Sada je na Ministarstvu da u krakom roku pripremi 
dokumentaciju za sve županije i da do 30. travnja 2021., to je krajnji rok, prijavi naš plan za 
mehanizam za oporavak i otpornost. Europska komisija je pozvala članice EU da to učine i 
prije, jer ako se prije prijavi, prije će se moći neke stvari financirati. A ponavljam europska 
sredstva podižu standard, jer proračuni će imati sigurno manje sredstava za takve projekte, 
doći će i porezna reforma, koja će podignuti plaće, ali jedinice lokalne samouprave će ostati 
bez nekih prihoda, a to konkretno za naš Grad je što su čelnici naši računali, 18.000.000,00 
kuna, odnosno 30 % nenamjenskih sredstava Proračuna. I zato svaka kuna prihoda koji dođe 
iz EU je prilika da se razvije Pula, da se razvije Medulin, Ližnjan, Savičenta, Barban, svi oni 
koji su imali viziju uči u ITU mehanizam, imali su spremne projekte za dobrobit naših 
sugrađana. Hvala. 
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TIZIANO SOŠIĆ; 
 Zahvaljujem. 
 Kolega Siniša Gordić istaknite primjedbu, možete konkretizirati malo svoju 
primjedbu. 
 
SINIŠA GORDIĆ 
 Zahvaljujem. 

Moja primjedba je članak 57. Poslovnika, stavak 2., koji kaže da odgovor na pitanje u 
pravilu na samoj sjednici može traje 5 minuta. Kao što smo imali prilike vidjeti, gospodin 
Matić je bio opširan u tom odgovoru, pa nas je upoznao sa situacijom u Covid itd. i 
projektima Istarske županije, a sve što je izrekao, mogao je reći u 3 minute, tako što nebi 
nabrojao projekte koje je rekao kolega Massimo Brajuha. Smatram da je nepotrebno toliko 
rastezati odgovor, s obzirom da slušamo na svakoj sjednici o Covid mjerama, a onda je 
nepotrebno tu cijelu priču ponavljati, koja se, opet ponavlja i priča na press konferencijama. 
 Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ 
 Prije svega vi jeste pročitali, ali djelomično članak 57. članak 57. stavak 2. nakon ovog 
što ste vi pročitali da odgovor može trajati 5 minuta, stoji zarez, a ne točka. Ako to nije 
moguće u nastavku, taj članka kaže odgovor može trajati najduže 10 minuta. Dakle, pročelnik 
Aleksandar Matić počeo je odgovor na pitanje u 17:19, okončao ga je u 17:28 minuta. Dakle, 
u okviru članka 57. stavak 2. Temeljem navedenoga ne stoji primjedba koju ste dali. 
 
 Da li još netko ima primjedbu 

Kolega Danijel Ferić. Nakon toga vi kolegice Radolović. 
 
DANIJEL FERIĆ 
 Moja je primjedba da se odgovorima na pitanja ne drži teme za što inače druge 
upozoravate. Znači, može on govoriti o projektima županije, pa na kojima da se dotakne 
Jakovčića i njegovih 30 milijardi investicija. Vidim da se dotaknuo i ovih županijskih 
projekata, pa molim odgovor. 
 
TIZIANO SOŠIĆ 
 Kolega Ferić, niste se pozvali na nikakvu povredu nikakve povrede Poslovnika, zato 
pridržavajte se, kada ističete tu primjedbu, to bi bila i osnova za opomenu, ovaj put neću, jer 
vidim da konstruktivno djelujete danas na ovoj sjednici za sada.  

Međutim, jako jednostavno. Mislim da je odgovor na pitanje za sredstva koja dolaze iz 
EU vrlo važno, pitanje koje zanima sve građane. Iz tog razloga, obzirom da je ovdje pročelnik 
davao konkretne odgovore o konkretnim projektima koji su od vitalnog interesa za ovaj Grad, 
znamo da je svaki novac koji dolazi jako bitan i da građani itekako prate ovu temu. Slijedom 
toga mislim da je bilo opravdano omogućiti odgovor u trajanju od 10 minuta.  

S druge strane, da li ste vi zadovoljan odgovorom na vijećničko pitanje na to ne mogu 
utjecati, a niti Poslovnik daje tu mogućnost. Mi smo tu u raspravi. 

 
 Kolegice Sanja Radolović možete uzeti riječ. 
 
SANJA RADOLOVIĆ 
 Već 28. sjednicu za redom jedne te iste osobe koriste stavak 2. članka 57. Poslovnika, 
koji kaže da se iznimno može odgovarati na pitanje 10 minuta. Ja bih vam lijepo predložila da 
ukinete ovu odredbu da se odgovara 5 minuta, jer ću na idućim sjednicama biti slobodna čak i 
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e-mail poslati vama i svim vijećnicima koliko ste puta dozvoljavali jednim te istim osobama 
apsolutno da na svakoj sjednici ogovaraju po 10 minuta na dobivena pitanja. 
 
TIZIANO SOŠIĆ 
 Imamo sada treći put po redu da se prijavljujete za povredu Poslovnika bez da se 
pozovete na ikakvu odredbu Poslovnika koja bi bila povrijeđena. Izražavati svoj stav da bih ja 
kao predsjednik ovog Vijeća trebao ukidati odredbe Poslovnika. Nažalost ili na sreću, ja to ne 
mogu učiniti, jer Poslovnik mijenjamo kao predstavničko tijelo, jedino Vijeće može svojim 
glasom mijenjati Poslovnik. U jednoj fazi, to ćete se sjetiti, na početku mandata, ja sam 
pokušao u suradnji sa opozicijom, ali moji uvjet je bio da to bude konsenzus svih zajedno i da 
forsiramo, taj pokušaj nije prošao. Međutim, ponavljam, sada hajmo se malo uozbiljiti, ima 
vijećnika koji žele postaviti svoja pitanja. Ukoliko budete davali paušalne primjedbe na 
povrede Poslovnika biti ću stvarno primoran krenuti s opomenama., jer ovo nema smisla. 
Dakle, ponavljam, kada vijećnici koji imaju prednost budu okončali svoja pitanja, ponovno ću 
pitati i pozivam vijećnike opozicije koji su zainteresirani da dignu ruke i naravno slijedi novi 
popis. 
 Kolega Brajuha dobili ste odgovor na postavljena pitanja pa možete se očitovati na 
odgovor. 
 
MASSIMO BRAJUHA: 
  Odgovor koji je dao Gradonačelnik smatram da je jako bitna tema i drago mi jr čuti 
da se razmišlja na drugoj lokaciji za deponiranje mulja. Isto tako drago mi je da se kreće 
prema dodatnom podizanju standarda, kao što nas je informirao pročelnik Aleksandar Matić, 
ne samo u Puli, nego tako i cijele Puljštine. Jedino je Fažana ta koja nije to iskoristila, ali 
zadovoljan sam odgovorima. 
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ 
 Zahvaljujem. 
 Kolegica Dunja Račić možete postaviti svoja pitanja. 
 
DUNJA RAČIĆ 

Dobar dan svima. 
Imam dva pitanja. 
Prvo pitanje bih postavila pročelnici Upravnog odjela za financije, gospođi Vesni 

Sajić. Imali smo prilike protekli tjedan čuti da Grad daje bespovratne potpore poduzetnicima 
kao i potpore u suradnji sa Istarskom županijom i IDA „Poduzetnik 2020“.  

Možete li nam reći nešto više o tim potporama i iznosima koji će se dodjeljivati? 
Drugo pitanje postavila bih pročelnici Elviri Krizmanić Marjanović. Svi smo svjesni 

da živimo u najvećem Gradu u Istri u Puli i tom Gradu je neophodan azil za životinje.  
Zanima me u kojoj je fazi realizacija tog projekta? 
 

TIZIANO SOŠIĆ 
 Zahvaljujem. 
 Pozivam pročelnicu, gospođu Vesnu Sajić, da odgovori na prvo pitanje. 
 
VESNA SAJIĆ 
 Dobar dan svima, buona sera a tutti, srdačno vas pozdravljam. 
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 Vezano za pitanje bespovratnih potpora, na zadnjoj sjednici Gradskog vijeća imali 
smo Izmjene i dopune Proračuna i u tim Izmjenama i dopunama Proračuna unatoč smanjenju 
koje smo imali u Proračunu, odnosno, gotovo svih prihoda zbog korona virusa, usvojili smo 
prijedlog da se povećaju sredstva za potpore, tako je prvotni iznos od 1.500.000,00 kuna 
povećan na 2.500.000,00 kuna. Početkom mjeseca rujna je objavljen naš poziv poduzetnicima 
za dodjelu potpora. Potpore se dodjeljuju za 7 mjera i to potpore za novoosnovane tvrtke, 
potpore ITU sektoru, zatim potpore za nabavku dugotrajne imovine, za zapošljavanje, 
samozapošljavanje, zatim za edukaciju i potpore za kandidiranje EU projekata i ove godine 
zbog epidemije korona virusa, također i potpore pomoći poduzetnicima koji su pogođeni 
samom epidemijom. 
 Do sada su odrađene dvije sjednice Povjerenstva, tako da je od 83 zahtjeva koja su bila 
razmatrana na sjednicama u iznosu od 1.200.000,00 kuna pozitivno ocjenjeno 73 zahtjeva za 
potpore u iznosu od 1.057.000,00 kuna. 
 Zahtjevi još pristižu, tako da uskoro će biti i treća sjednica Povjerenstva. Sredstva još 
imamo. Od 2.500.000,00 kuna dodijeljeno je nešto više od 1.057.000,00 kuna. 
 Osim toga Grad Pula je potpisnik zajedno sa Istarskom županijom i s Istarskom 
razvojnom agencijom, poslovnim bankama i gradovima u Istarskoj županiji, Programa 
Poduzetnik vezano za kreditiranje. Sam kreditni fond u navedene linije je 385.000.000,00 
kuna. Kroz tu kreditnu liniju financiraju se kako investicije tako i obrtna sredstva za 
poduzetnike sa područja Istarske županije, a Grad Pula će sufinancirati kamatnu stopu od 1 % 
za poduzetnike sa područja Grada Pule. 
 Od navedenog iznosa 70.000.000,00 kuna se odnosi na Grad Pulu, 160.000.000,00 
kuna je udio koji ima Grad Pula u Istarskoj razvojnoj agenciji, tako još nekih 10.000.000,00, 
tako da je kreditni fond za Grad Pulu cirka oko 80 milijuna kuna 
 Evo, toliko. 
 Hvala lijepa. 
 
TIZIANO SOŠIĆ 
 Zahvaljujem. 
 Poziva pročelnicu Elviru Krizmanić Marjanović da odgovori na drugo pitanje. 
 
ELVIRA KRIZMANIĆ MARJANOVIĆ 
 Zahvaljujem na pitanju.  
 Kao što smo najavili prošle godine krenuli smo u pripremu i realizaciju projekta 
skloništa za životinje. U prvom kvartalu ove godine je napravljen idejni projekt koji je bio 
predstavljen široj javnosti neposredno prije početka same pandemije. No, usprkos tim nekim 
poteškoćama krenuli smo u izradu i glavnog projekta, koji je upravo nedavno dobio, odnosno 
točnije, 28. rujna i građevinsku dozvolu. Čekamo još uvijek da bude pravomoćna ta 
građevinska dozvola, a nakon toga bi se pristupilo izradi izvedbenog projekta i troškovnika, 
tako da se nadamo da će se do kraja listopada i sredine studenog biti gotov i izvedbeni 
projekt. 
 Inače, sklonište za životinje mora biti u skladu sa Zakonom o zaštiti životinja, mora 
biti u skladu sa Pravilnikom o uvjetima koje moraju imati skloništa za životinje. Tako da smo 
zapravo morali detaljno proučiti sve propise zajedno sa Zadrugom praksa i arhitekticom 
Helenom Grbin, koji inače su izrađeni glavni projekti koji izrađuju izvedbeni projekt.  
 Samo sklonište za životinje će imati kapacitet od 45 smještajnih mjesta za pse i 4 za 
mačke, s tim da tu moram reći da mačke se neće prihvaćati u sklonište već samo one kojima 
treba njega i pomoć i koje su ozlijeđene. Inače ove hodajuće žive mačke u Gradu nećemo 
smještati u sklonište za životinje. 
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 Što se tiče kapaciteta smještajnih pasa kapacitet će biti 45, međutim, radimo na tome 
da zapravo pse udomimo i da oni ne budu do kraja svog života u skloništu za životinje. Inače 
imamo dobre povratne informacije, znate da ove godine imamo sklopljen ugovor što se tiče 
skloništa za životinje sa ANDAR d.o.o. Povratne informacije su te da doista u Gradu Puli 
nema puno pasa lutalica i da oni koji su i pronađeni, odnosno one koje su napustili njihovi 
vlasnici, zapravo vrlo brzo nalaze se udomitelji. Tako da to doista nema nekih problema i sve 
je uređeno. 
 Protekle dvije godine smo zapravo imali više akcije oko sterilizacije mačaka. 
Vjerojatno vam je poznat problem mačaka iz Uljanika, tako da smo zapravo u dogovoru sa 
skloništem za životinje i u dogovoru sa Udrugom Fido organizirali steriliziranje mačaka. 
Prošle godine smo sterilizirali nekih 100 mačaka, a ove godine do kraja devetoga mjeseca 260 
i biti će toga još do kraja ove godine, tako da smo se nekako više fokusirali na taj problem 
povećanog broja mačaka u Gradu. 
 Inače samo sklonište za životinje će imati, pored onog upravnog dijela, i veterinarsku 
praksu. U sklopu veterinarske prakse biti će i kirurška sala u kojoj će se obavljati manji 
kirurški zahvati. Tu će biti isto jedinice za smještaj životinja, karantena životinja, sam okoliš 
će biti lijepo uređen, postojat će veliki prostor gdje će psi moći šetati. A sve smještajne 
jedinice će jednim dijelom biti zatvorene, a drugi će biti poluotvoreni ispusti gdje će svaka 
smještajna jedinica imati pristup, mjesto za šetnje pasa. Isto tako jedan dio će biti interaktivni 
gdje će građani moći doći, posjetiti životinje i družiti se sa njima, upoznati sa njima i isto tako 
i odabrati i usrećiti neku od tih životinja i odvesti ih doma kod sebe. Tako da radimo na tome, 
kažem, velika je stvar, došli smo do građevinske dozvole i još da se izradi sam izvedbeni 
projekt i da se izradi troškovnik, i onda ćemo biti spremni za izgradnju skloništa, ukoliko to 
uvjeti budu dozvolili. 
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ 
 Zahvaljujem. 
 Kolegice Dunja Račić, da li ste zadovoljni odgovorima? 
 
DUNJA RAČIĆ 
 Jesam. Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ 
 Zahvaljujem. 

Kolega Ardemio Zimolo ha la facoltà di parola. 
 
ARDEMIO ZIMOLO 

Grazie signor presidente. Buon giorno a tutti, dobar dan svima. 
Prije nego postavim pitanje htio bih pozdraviti našeg Gradonačelnika s napomenom da 

bude i dalje odgovoran kao što smo mi svi. I moj dugogodišnji rad u Gradskom vijeću, kojem 
sam prisustvovao na više od 120 sjednica, to je prvi puta da naš Gradonačelnik nije s nama.  
 Imam dva kratka pitanja za našu pročelnicu, gospođu Ingrid Buljan, pročelnicu 
Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu. 

Bilo je najava nastavka uređenja obilaznice, tj. Premanturske ceste iz smjera 
obilaznice. Često me mještani Mjesnog odbora Valdebek pitaju o planovima za buduća 
ulaganja. 

Može li nam pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav i 
imovinu Ingrid Bulian reći u kojoj je fazi taj projekt? 
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Drugo pitanje. 
Ovih dana vidim da je bila je zatvorena cesta uz Lungomare, Valkane, da se neki mali 

mostić sanira odmah ispod kafića, pa me zanima kada će radovi biti gotovi i da li imamo to u 
planu za narednu sezonu. Nadam se da će biti uspješna. I za drugo kupalište koje je jako 
omiljeno Puležanima, kupalište Stoja, zanimaju me betonski radovi na uređenju mola na 
Valkanama. Kako napreduju radovi i što je u planu dalje kada govorimo o pripremama za 
sljedeću sezonu kupanja. 
 
TIZIANO SOŠIĆ 
 Zahvaljujem. 
 Molim pročelnicu Ingrid Buljan da odgovori na dva postavljena pitanja. 
 
INGRID BULJAN: 
 Dobar večer svima. 

Hvala na postavljenim pitanjima, zapravo i ne čude. 
Prvi dio pitanja koji se odnosi na nastavak aktivnosti na realizaciji proširenja 

obilaznice, odnosno konkretnije izgradnje Premanturske, Valdebečkog puta, jer je to poznato 
kao jedna kritička točka gdje se otežano odvija promet i već se neko vrijeme rade pripreme 
koje, evo, imam zadovoljstvo izvijestiti da su došli do neke faze koja vodi samoj realizaciji. 
Konkretno u međuvremenu je provedena javna nabava i ugovoreni su radovi, ugovoren je 
nadzor nad izvođenjem tih radova. Radove će izvoditi tvrtka Cesta iz Pule, a nadzor nad 
izvođenjem radova će provoditi Učka konzalting. Cijena tog zahvata je oko 10,2 milijuna 
kuna i s obzirom na odredbe sporazuma predviđeno je da sami provode sklapanja 
pojedinačnih ugovora, koji će omogućiti realizaciju u odnosu na okolnosti koje se mogu 
pretpostaviti. Za početak mi očekujemo već početkom slijedećeg mjeseca, početkom 11. 
mjeseca, da bi započeli radovi na prvoj fazi, koja obuhvaća izgradnju rotora na 
Premanturskoj, na križanju sa Valdebečkim putem, izgradnju tog rotora i Premanturske ceste i 
očekujemo da bi se to do konca godine teoretski moglo realizirati te nastaviti u slijedećoj 
godini, i dio Valdebečkog puta koji planiramo u dužini od jedno 100 metara. Vjerujemo da će 
nas vrijeme poslužiti i da će se ti rokovi tako održati. Naravno sve što se radi vani pod 
uvjetima koji su pod utjecajem vremena ne možemo pretpostaviti. U svakom slučaju idemo 
naprijed i to je dobra vijest.  
 U vezi toga bih sada htjela iskoristiti priliku da naše sugrađane zamolim za oprez, 
obzirom da takvi radovi u pravilu uvode i nove organizacije prometa, pa će se trebati o tome 
voditi računa, ali isto tako i za strpljenje koje su pokazali svaki put kada su se takvi radovi 
izvodili. 
 Što se tiče radova na kupalištu Valkane, radi se o sanaciji istočnog mola, koji smo 
zapravo htjeli početi realizirati i prije ove sezone, međutim, zadesilo nas je što nas je zadesilo, 
i neke od investicija koje su bile planirane su zapravo stavljene na čekanje da se izvidi koliko 
je moguće to uklopiti i u cijelu financijsku konstrukciju, a naravno da je cilj stvoriti što bolje 
uvjete za sve one koji koriste tu plažu. Nakon završetka sezone ocjenjeno je da bi se s time 
moglo nastaviti, pa kao što znate, početkom rujna su započeti ti radovi. Radove izvodi tvrtka 
Murva iz Pule i oni su u vrijednosti od 450,00 kuna. I ovi radovi su radovi koji se izvode vani, 
a neki čak u moru, pa je teško pretpostaviti kada će biti gotovi, ali mi procjenjujemo negdje 
do kraja 11. mjeseca da bi moglo biti. Naravno, da je to za slijedeću turističku sezonu pa će 
do tada radovi sigurno biti godovi. Ja vjerujem da svi naši sugrađani i posjetitelji koji koriste 
naše plaže i kupalište mogu prepoznati da mi kao Grad već duže vrijeme ulažemo značajna 
sredstva, a i brojne aktivnosti u uređenje te naše infrastrukture i da to nisu više ad hoc 
nekakve intervencije, nego planirana ulaganja da bismo našim svim korisnicima omogućili što 
bolje uvjete, pa tako planiramo nastaviti i slijedeće godine. Za sada osim onih redovnih 
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radova održavanja koji će se raditi, treba čekati početak sezone, razmišljamo o pokretanju 
postupka uređenja obalnog zida i terase za invalide na kupalištu Mornar. Razmišljamo 
uređenje obalnog zida isto tako na Valovinama, uređenju stepeništa, tako da bi to za sada bile 
neke okvirne aktivnosti, a one će se sigurno do ljetne sezone dograđivati dalje i realizirati ono 
što bude moguće. 
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ 

Zahvaljujem. 
 Kolega Zimolo imate riječ. 
 
ARDEMIO ZIMOLO: 

Zadovoljan odgovorima 
Kolegice Elena Gattoni - Stepanov ha la facolta della parola. 

 
ELENA GATTONI – STEPANOV: 
 Grazie presidente, dobru večer svima, buona sera a tutti. 
 Io avrei due domande in questo momento molto importante. La prima per la direttrice 
signora Tamara Brusich, direttrice per la Scuola dell' infanzia Rin Tin Tin Pula - Pola. In 
questa situazione Covid che avemmo visto le emozioni di pandemia ormai di tutto il mondo, 
abbiamo nuove informazioni che il Covid è arrivato anche nella scuola per infanzia a 
Cittanova, vorrei chiederla se in questa situazione da voi e tutte l'altre scuole per infanzia ci 
sono nuovi protocolli Covod che ci aiuteremo portare avanti questi tempi difficili che non 
sopiamo quando avranno fine. 

Moje pitanje upućujem ravnateljici DV Rin Tin Tin Tamari Brussich, ali odnosi se 
zapravo na sve predškolske ustanove.  

Jeste li pojačali protokole nakon što su nedavno u Novigradu u samoizolaciji završila 
brojna djeca, ali i djelatnici i kako funkcioniraju poduzete mjere? 

Drugo pitanje upućujem Upravnom odjelu za kulturu. Bliži se prosinac, kao što znamo 
Pula je Grad sa bogatim sadržajima u ovom mjesecu, živimo u posebnim uvjetima, rekli 
bismo „novo normalno“, zanima me što se planira, koji sadržaji se planiraju ove godine i ono 
što je jako bitno obzirom na jednu globalnu odioznost koja zahvaća već cijeli svijet, što 
istraživanja pokazuju, da li će biti bogato ukrašen Grad, kako bi barem malo podigli 
raspoloženje. 

Svjesni smo da je to kod nas tradicionalan program, ali isto tako pandemija Corona 
virusa nas u mnogočemu sputava. Jeste li razgovarali s epidemiolozima i hoće li Adventa u 
Puli biti ove godine? Kako se pitanje ukrašavanja vezuje na temu molim odgovor i oko 
početka blagdanskog uljepšavanja Grada.  
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ 
 Zahvaljujem. Grazie. 
 Direttrice Tamara Brussich vole rispondere alla domanda, 
 
TAMARA BRUSICH: 
 Signor presidente, buona sera, gentili consiglieri, gentile consigliere, direttori, grazie 
per la domanda. 
 Come già tutti saprete noi dopo due mesi di chiusura sciamo stati i primi, la città di 
Pola è stata tra i primi ad aprire le scuole dell'infanzia che e successo da maggio. Prima di 
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aprire le scuole dell'infanzia, tutto questo vale per le scuole comunali della città di Pola. 
Abbiamo avuto la cultura di avere una ottima collaborazione sia con la scuola civili, ma 
sopratutto con i specialisti per l'inituto per igiene regionale, che prima dell'apertura sono 
venuto nelle nostre scuole a fare i punti sulla situazione, controllare ogni documento e ogni 
passaggio che abbiamo pensato di usare per i nostri bambini. Il protocollo di magio è stato 
sospeso subito nel mese di maggio in base alle indicazioni sia dell'istituto per igiene, ma 
anche della protezione civile e del Ministero, dopo di che ogni nuovo documento fuori uscito 
del medico in periodo dai competenti i nostri protocolli sono stati inviati. 

 Quello che voglio dire e lo voglio dire che con questo microfono, un grazie ai genitori 
che devo dire che tengono con molta responsabilità a tutte le misure. Dunque, nelle scuole 
elementari dell’ infanzia nessuno può entrare, i genitori se devono entrano col la mascherina e 
la usano anche all'esterno. Dunque i bambini vengono portati usando le entrate interne dei 
giardini. E per fortuna abbiamo le scuole elementare che sono state ricostruite o costrutte al 
nuovo e di conseguenza il nostro lavoro e facilitato in questo senso. Un grazie ai educatori, al 
personale tecnico che nonostante più il lavoro che hanno ci stano comportando con molta 
responsabilità e alle nostre infermiere specialista che veramente seguono la situazione 
quotidianamente. Quello che e' successo nella città di Cittanova e una cosa che può succedere 
a tutti noi. Però noi abbiamo regolarmente, ci sentiamo regolarmente con L'inituto per igiene 
regionale, e abbiamo avuto più dell’ incontro proprio per, dove ci è stato spiegato quali sono 
le cose fondamentali che noi dobbiamo avere e sapere. Dunque i bambini nostri nelle scuole 
nostre, le sezioni sono chiuse. Le educatrici non hanno rapporti tra di loro all'intero della 
scuola dell'infanzia, tanto meno i bambini. La situazione la vedremo fra qualche tempo, pero e 
intanto di rimanere sani. E quello che è importante sappiamo tutti i dati potiamo ogni giorno 
chi è venuto nella scuola dell' infanzia, misuriamo se ha la febbre quotidiana, e di 
conseguenza se succede che qualche bambino ha la febbre aterat, chiamiamo i genitori di 
venire a prendere. 

Le nuove situazioni che e' alle porte sono le attività di molti santi, che molte famiglie 
avevano l'intenzione di muovessi, sia avere intenzione di andare a trovare le proprie famiglie 
che magari vivono anche fuori dell’ Istria, però con questo nuovo documento che abbiamo 
tremolato tra i genitori e tra tutte le quotidiani e attività che cerchiamo di rendere al pubico 
ogni giorno, sa sul social media, che nei avvisi nel pacchetto per i genitori, abbiamo invito i 
genitori veramente a fare intenzione e non muoversi se di questo no ce bisogno. Sopiamo che 
questo può capitare a tutti, a ogni scuola dell'infanzia, alle scuole elementare, quale situazione 
analoga all’altre che vediamo ogni giorno che succede, parò stando avvertenti e avendo le 
misure sotto l'occhio speriamo di rimanere sani. 
 Ancora una volta hai genitori, ma anche al tutto personale delle scuole dell'infanzia 
che impegnandosi mantiene la situazione nelle nostre scuole ancora stabile. 
 Grazie. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Utvrđujem da je u međuvremenu pristupio sjednici vijećnik Mauricio Licul, tako da je 
sjednici nazočno 23 vijećnika. 

U odnosu na drugo pitanje dajem riječ zamjeniku Gradonačelnika Robertu Cveku da 
odgovori na pitanje. 
 
ROBERT CVEK: 
 Hvala lijepa gospodine predsjedniče Gradskog vijeća, poštovane vijećnice i vijećnici, 
 Na ovo postavljeno pitanje ću odgovoriti kao predsjednik Povjerenstva za organizaciju 
prosinca u Puli. 
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 Naravno interes za događaj u 12. mjesecu je očekivan, pogotovo kada se uzme u obzir 
kako smo, slobodno mogu reći, imali jedan uspješno organiziran jako posjećen prosinac 
prošle godine, sa puno događaja, koncerata, puno aktivnosti, pogotovo za one najmlađe radi 
kojih, na kraju krajeva, je taj program u najvećoj mjeri osmišljen, ali nažalost, ne mogu vam u 
ovom trenutku dati puno konkretnih odgovora, vjerujem da smo svi skupa svjesni u kojoj se 
situaciji nalazimo i da se epidemiološka situacija mijenja iz dna u dan. Do sada, recimo, 
imamo jako dobru situaciju, ali je nezahvalno prognozirati što se može desiti, što će se desiti 
za nekakvih mjesec dana u 12. mjesecu. 
 Ono što želim reći da smo kao Povjerenstvo, a u ovom slučaju ravnateljica Pula 
Festivala, koja je nosilac i organizator kompletnih događaja, odnosno samog prosinca u Puli, 
je uputila upit nadležnom stožeru Civilne zaštite Istarske županije vezano za uvjete o kojima 
bi se eventualno nešto moglo organizirati. Mi smo te uvjete dobili, definitivno su uvjeti u 
kojima ćemo se moći morati pridržavati određenih mjera. Pitanje je koliko je realno da ćemo 
se moći po pitanju tih mjera i preporuka posložiti, organizirati, kada uzmemo u obzir da je to 
ipak doček Nove godine i za očekivati je da će sigurno biti i posjeta, ljudi su željni druženja i 
zabave i u jednom velikom broju da bi mogli izaći, a svi znamo što Nova godina, pogotovo 
nakon pola noći znači, da se ne može ni na koji način utjecati na nekakvu socijalnu distancu, 
pogotovo iz razloga što bi bilo potrebno popisivati ljude sukladno mjerama i preporukama 
Stožera, a to je dosta teško organizirati i jednostavno je u nekakvom dočeku Nove godine 
nezamislivo. 
 Ono što ćemo sigurno napraviti, to je ono u što smo apsolutno sigurni, to je 
ukrašavanje Grada. Grad će biti ukrašen, Grad će biti osvijetljen, imamo sve potrebno da 
Grad zasja u punom sjaju, čak i u ovoj situaciji. Postoje nedoumice vezano za klizalište, kao 
što sam malo prije rekao i za koncerte. Mišljenja smo, nekako smo se usuglasili da bi kučice 
sa onom raznovrsnom ponudom na Giardinima bile prihvatljive s obzirom da su vani, i s 
obzirom da se tu u jednoj dobroj mjeri može kontrolirati i voditi računa o tome na koji način 
će se ljudi družiti, tako da su kućice nešto što bih mogao reći da je nekako izgledno. Koncerti 
i klizalište su još uvijek pod jednim velikim upitnikom. Mislim da definitivno trebamo 
sačekati kako će se razvijati epidemiološka situacija u našem Gradu. Na kraju krajeva i u 
cijeloj državi i kakve će mjere biti donesene, ali definitivno mišljenja smo da bi po tom 
pitanju nešto trebalo organizirati, pogotovo za najmlađe, ali opet vodeći računa i kada imamo 
i doček i djeda mraza, na kraju krajeva, i doček sv. Nikole, tu zaista bude jako puno djece, 
roditelja i u tim uvjetima je jako teško održavati nekakvu distancu, tako da razmišljamo što i 
na koji način najbolje organizirati. Htjeli bismo da ponudimo i u ovom 12. mjesecu, u 
prosincu, određene sadržaje koji će barem donekle zadovoljiti, prvenstveno naše najmlađe. 
Evo nadam se da ćemo nešto uspjeti po tom pitanju organizirati. Čim budemo imali nekakve 
konkretne odgovore, konkretan stav i mišljenje po pitanju svih tih događaja, biti će nam drago 
obavijestiti svu zainteresiranu javnost. Na nama je da se i dalje pridržavamo potrebnih mjera, 
preporuka, da epidemiološka situacija u našem Gradu, na kraju krajeva i u Županiji, ostane i 
dalje ovako dobra kao što je bila i do sada. To bi moglo uvelike utjecati na to što i u kojoj 
mjeri ćemo organizirati što se tiče svega ovoga u prosincu. 
 Hvala lijepa na pitanju. 
 
TIZANO SOŠIĆ 
 Zahvaljujem 

Vijećnica Elena Gattoni – Stepanov imate riječ. 
 
ELENA GATTONI – STEPANOV: 
 Hvala na odgovorima. 
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 U ovoj situaciji kada se značajno narušilo kolektivno mentalno zdravlje ovo su vrlo 
značajni podaci i moramo što više socijalizaciju na novi način voditi protiv ove teške 
situacije. 
  Hvala na odgovorima. 
 
TIZIANO SOŠIĆ 
Riječ ima Ivan Nekić. 
 
IVAN NEKIĆ 
 Dobar večer svima  
 Na moje pitanje bih da mi odgovori gospodin Igor Stari. 
Vidimo da je u tijeku postava podzemnih spremnika kod FINA-e, pa me zanima gdje će se 
postavljati podzemni spremnici i kada će se iz Grada u cijelosti povući kontejneri. 
 Moje drugo pitanje je za gospodina Aleksandra Matića. 
 Bio je spomenuo bespovratne fondove, pa me samo zanima što je sa projektom 
Mehanika. 

Ovih dana dobivamo dosta informacija kroz medije o projektima koji će se financirati 
kroz bespovratne fondove. Molio bih pročelnika Ureda Grada Aleksandra Matića informaciju 
o tome što je s projektom Mehanika? 

Hvala. 
 

TIZIANO SOŠIĆ 
 Zahvaljujem. 
 U Vijećnici odnosno u Circolu je gospodin Igor Vlašić, u ime Herculanee, pa bi 
odgovorio na navedeno pitanje. Možete pristupiti davanju odgovora. 
 
IGOR VLASIČ 
 Hvala lijepa. Pozdravljam sve prisutne.   
 Započeli su radovi gradnje podzemnih spremnika kod zgrade FINE i to konkretno će 
biti zadnji podzemni spremnik koji će se postaviti na užem području središta Grada. U tijeku 
je također završavanje izgradnje posljednjih spremnika na Portarati i time će se moći otkloniti 
sve druge posude koje su na javnoj površini. Konkretno se radi o tri spremnika koji su za 
miješani komunalni otpad, papiri, karton zajedno, jedan spremnik za plastiku, dok će se za 
staklo koristiti najbliži spremnici na Portarati u Istarskoj ulici. 
 Završetkom izgradnje, ovaj dio lokacije moći će se zaokružiti prsten oko samog centra 
Grada, gdje će cca 3000 korisnika moći koristiti podzemne spremnike na sveukupno petnaest 
lokacija. To su lokacije, samo da ponovim, Trg Sv. Tome kod Katedrale, Kapitolinski trg kod 
Vijećnice, Park mladenaca, kod Zavoda za zapošljavanje, Danteov trg, Cisccutijeva ulica, 
Zelena tržnica, moto parkiralište kod Zelene tržnice, Portarata, Fina, Istarska ulica kod 
Dječjeg dispanzera, Škaljerova ulica, Amfiteatarska, Flavijevska ulica, Ozad Arene, 
Gladijatorska, Splitska ulica, Kolodvorska ulica, Akvilejski prilaz. S time će se, završetkom te 
lokacije kod Portarate i kod FINE, povući će se i posljednje posude na javnoj površini i to na 
Korzu kod Portarate i kod ulaza u Zerostrasse. 
 Svim korisnicima su podijeljeni elektronski ključevi, tako da oni mogu koristiti 
podzemne posude čim se one stave u funkciju 
 Radovi kod FINE trebali bi biti gotovi za 15 dana ako ne naiđemo na arheološki nalaz. 
 Osim lokacija koje pokrivaju taj uži centar Grada to su podzemni centri koji su s 
cijelom površinom ispod površine, zapravo onaj dio za ubacivanje smeća. Nastavlja se i sa 
širenjem mreže polu podzemnih spremnika. To su oni otprilike, kako što znate u Šijani, oni su 
naravno polarizirani, samo se očekuje mjerenje. Nekoliko ih je već ugrađeno na Vidikovcu. U 
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planu je, gdje je aglomeracija takva, gdje su te zgrade spojene, da se postave polu podzemni 
spremnici, inače oni su ugrađeni. Prije svega mislim na potez Marulićeve, Nazorove, 
Radićeve ulice, za potez Montezara, za područje Palazina i iznad suda, područje većeg djela 
Mjesnog odbora Arene i dijela Kaštanjera. 

Proveli smo taj natječaj za polu podzemne spremnike krajem prošle godine i u drugom 
ili u trećem mjesecu zaključujemo ugovore, tako da očekujemo početkom ovog mjeseca 
daljnje isporuke. 

Javni natječaj je proveden čak za izvođenje javnih radova na području Montezara, 
Radićeva ulica, Marulićeve i Nazorove ulice. 

Ugradnja podzemnih i polu podzemnih spremnika omogućuje plaćanje po 
proizvedenoj količini, svaki koji stanuje u stambenoj zgradi može po sistemu ubačaja 
količinski regulirati svoju potrošnju, što više selektira imati će manji račun, jer će se to 
elektronski mjeriti. 

Ukupno će se na tim područjima instalirati kapacitet od 3 milijuna litara, što je tri puta 
više u odnosu na sadašnji volumen, tako da ćemo mi to sve racionalizirati poslovanje s time 
da ćemo ići rjeđe u podizanje tih spremnika, a nabavili smo u međuvremenu jedan kamion 
koji to diže putem dizalice, a i putem odvoza, tokom prošle godine zaključili smo ugovor 
obnove tih zapreka. Toliko. 

 Zahvaljujem. 
 

TIZIANO SOŠIĆ 
 Zahvaljujem. 
 Pozivam pročelnika, gospodina Aleksandra Matića, da odgovori na drugo pitanje. 
 
ALEKSANDAR MATIĆ 
 Dobro veče još jedanput, buona sera ancora una volta. 
 Mehanika, polivalentan centar je projekt Grada Pule, Upravnog odjela za kulturu, i to 
je posljednji u nizu projekata kroz ITU mehanizam financiran iz operativnog programa 
otpornost i kohezija. Trenutno se projekt nalazi u administrativnoj provjeri u posjedničkom 
dijelu Središnjeg tijela za financiranja i ugovaranje. To je projekt koji se financira iz 
strateškog cilja, obnova zapuštenih vojnih, industrijskih područja. Namjera Grada Pule je da 
tu napravi jedan multimedijalni centar, koji će biti na dobrobit javnog sektora. Tim projektom, 
a i projektom Stara Mehanika, odnosno Coworking centar Pula, zaokružit će se i jedna zona, 
dva velika projekta koji su jako blizu 18.000.000,00 kuna na jednoj lokaciji, 35.000.000,00 
kuna na drugoj lokaciji, koje će preobraziti cijelo područje. Jedan projekt je za poduzetnike, a 
drugi je za poduzetnike u kreativnim industrijama.  

Svakako nas veseli da smo kroz operativni program konkurentnosti i kohezija otvorili, 
odradili jedan velik posao i usvojili smo sve projekte koje smo naumili prijaviti. Sada je to u 
administrativnim promjenama, očekujemo da u slijedećih mjesec, dva se sve te promjene 
naprave i da do konca godine potpišemo ugovor o sufinanciranju. Međutim, već su krenule 
neke pripreme za slijedeće razdoblje, obzirom da je već poznato da u slijedećoj financijskoj 
perspektivi za period od 2021. do 2027. na tom mehanizmu će se priključiti i druga urbana 
središta. Nije to više Pula, Rijeka, Zadar, Split, Zagreb, Slavonski brod i Osijek, nego će u taj 
mehanizam ući svi veliki Gradovi koji imaju preko 35.000 stanovnika, a imaju dnevne 
migracije više od 30 %. Mi smo u komunikaciji sa resornim Ministarstvom i sa drugim 
postojećim ITU Gradovima kako bismo na vrijeme mogli dobiti sve smjernice za pripremu 
nove strategije urbanog razvoja, za pripremiti nove projekte, nove projekte koji će biti 
strateški i vjerujemo da smo na pravom putu da 14 Gradova u Republici Hrvatskoj uspiju 
podignuti standard i uz što više sredstava, jer je to ono čemu težimo. 
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To je u najkraćim crtama i vjerujem da ćemo ubrzo do slijedeće sjednice imati i potpisani 
ugovor. 
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ 
 Zahvaljujem. 
 Kolega Ivan Nekić imate riječ. 
 
IVAN NEKIĆ 
 Zavaljujem na iscrpnim odgovorima. 
 
TIZIANO SOŠIĆ 
 Dajem riječ kolegici Jadranki Černjul da postavi pitanje. 
 
JADRANKA ČERNJUL: 

Dobar večer svima. 
Moje pitanje namijenila sam direktoru Herculanee.  
Interesira me do kada planiramo da traju radovi rekonstrukcije incidentnog preljeva 

crpne stanice Valsaline u uvali Valsaline ? 
To je pitanje za gospodina direktora Igora Starog. 
Drugo pitanje bih također postavila gospodinu Aleksandru Matiću, a vezano je uz 

projekt Dolcevita. Ima zainteresiranih građana. Često se čuje o tom projektu, pa me interesira 
kako napreduje taj projekt obnove pročelja zgrada u našem Gradu. 

Hvala vam lijepa. 
 
TIZIANO SOŠIĆ 
Zahvaljujem. 
Sada vidim da je ovdje spomenuti gospodin koji može odgovoriti na prvo postavljeno pitanje. 
 
IGOR STARI (putem video sustava): 
 Dobar večer. 
 Cijenjeni predsjedniče. 
 Zahvaljujem na postavljenom pitanju vijećnice Jadranke Černjul, koja je postavila 
pitanje do kada se planira da traju radovi rekonstrukcije incidentnog preljeva crpne stanice 
Valsaline u uvali Valsaline ? 
 
 Izgradnja incidentnog preljeva kod crpne stanice Valsaline bio je mjera sprječavanja 
plavljenja i onečišćenja kako Gradskih prometnica, tako i samih plaža. Taj projekt, odnosno 
zacrtane granice, ima 33 godine, incidentni projekt koji u slučaju većih padalina će preuzimati 
dio vode koja ne može proći kroz crpnu stanicu i prelijeva je u more. Tijekom turističke 
sezone dolazi često do ekstremnih padalina, odnosno nevremena, neverina i ove godine, kao i 
prethodnih godina, imali smo situaciju na tom mjestu je došlo do promjene, odnosno do 
prelijevanja kanalizacije u more, pa slijedom toga sukladno operativnom planu mora se 
zatvoriti obližnje kupalište dok se ne ustanovi da se more ponovno pročistilo. Iz tog razloga, 
taj projekt koji je star preko tridesetak godina i dug 30 metara se rekonstruira. Prije kupališne 
sezone ugrađena je prva faza radova koji su vezani za kopno, a sada smo ušli u drugu fazu. 
Druga faza se odnosi na prvih stotinjak metara unutar samog zaljeva i vidjeli smo da bi tu 
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fazu trebali završiti do kraja 11. mjeseca, odnosno Nove godine. Treba reći da jedna i druga 
faza su bile podržane od strane Hrvatskih voda, financirana od Hrvatskih voda, u iznosu od 80 
% i da smo kandidirali treću fazu, a treća faza se odnosi na izvlačenje samog ispusta na 500 
metara od same obale i na dubini od 25 metara. Ovo će nam omogućiti da i u tim ekstremnim 
uvjetima kada dođe do prelijevanja, kanalizacija isteče na tu dubinu, mislim zbog takozvane 
termo klime, odnosno zbog plima, zbog takvih uvjeta, onemogućiti povrat te kanalizacije, 
naravno, u sam zaljev Valsaline, odnosno uređaji će vodu odvesti dalje. Prema tome, time 
stvaramo sigurne uvjete i podižemo značajno razinu sigurnosti za bezbrižno kupanje onih koji 
koriste ovaj dio plaže ili tu plažu za uživanje u moru. S druge strane potrebno je naglasiti da 
smo i samu crpnu stanicu očistili svih dubina, neugodnih mirisa koji se šire sa te crpne stanice 
i koji je dio projekta aglomeracije Pula, da će se u potpunosti rekonstruirati, ugradili određene 
filtere. Ti filteri bi nam omogućili značajnu obranu od zraka, umanjiti od vremena, što nam 
omogućuje sprječavanje širenje tih neugodnih mirisa. To je investicija, koju smo planirali, 
koju smo stalno naglašavali, već desetak godina provodimo, a sve u cilju sprječavanja 
plavljenja i onečišćenja mora. 
Evo, toliko. 
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ 
 Zahvaljujem. 
 Pozivam ponovno sada pročelnika Aleksandra Matića da odgovori na drugo pitanje. 
 
ALEKSANDAR MATIĆ 
 Dobar večer po reći puta, buona sera ancora una volta. 

Projekt Dolcevita nije stao. Projekt Dolcevita, odnosno obnova pročelja i krovišta je 
projekt prvenstveno ulaganja u privatnu imovinu i to za vlasnika. Međutim, mi smo isto tako 
svjesni kao Grad da su pročelja lice Grada i konstantno primamo nove prijave, konstantno 
dajemo informacije svim upraviteljima i svim suvlasnicima koji se formiraju na taj projekt.  

Ono što je prividno da od Covid krize je prvenstveno orijentirano na prikupljanje 
dokumentacije i izrade projekata. Korisnici su oprezni, jer ne znamo što nosi sutra, oprezni su 
u podizanju tih kredita što su im nužni za financiranje obnove, jer uz sredstva koja dobivaju iz 
Grada potrebno je i privatno ulaganje. Ono što me svakako veseli da su neke zgrade u samom 
centru Grada u pješačkoj zoni, jedan velik blok zgrada, gdje je puno stanova, puno stambenih 
jedinica, koji se javljaju na taj projekt koji, i Castrum plus jedan drugi privatni upravitelj 
provode zajedno, ima drugih projekata koji su u širem obuhvatu centra, ali su na izrazito 
vidljivim mjestima i zato je nadležni odjel odobrio korištenje Dolcevite za zgrade koje nisu u 
povijesnoj jezgri, ali su na izrazito vidljivim mjestima. 

Ono što veseli da je smjernica EU zeleno i da će biti jako puno mogućnosti kroz 
europske fondove energetski obnoviti više stambene zgrade. I to je prilika koju, ponavljam po 
treći put večeras, treba prihvatiti i treba svakako gledati što više sredstava iz europskih 
sredstava dobiti za korist lokalnih sredina. 
Hvala.  
 
TIZIANO SOŠIĆ 
 Zahvaljujem, 
 Kolegice Jadranka Černjul imate riječ. 
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JADRANKA ČERNJUL: 
 Hvala. Zadovoljna sam odgovorima i direktora Igora Starog i nadam se da će se taj 
dugogodišnji problem sa marinama riješiti i da će mnogi građani, koji koriste kupalište, ali i 
mnogi mladi sportaši, koji također koriste Valsaline, biti bez zagađenog mora, trenirat će i 
plivati u čistom moru i nadam se i bez neugodnih mirisa. Zahvaljujem se i gospodinu 
Aleksandru Matiću na drugom odgovoru, i eto drago mi je da Dolcevita ide dalje. 
 Hvala lijepa. 
 
TIZIANO SOŠIĆ 
 Zahvaljujem. 
 Isteklo je vrijeme za vijećnička pitanja. 
 
 
 
AD – 2 .  USVAJANJE SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA 27. SJEDNICE  

GRADSKOG VIJEĆA OD 30.07.2020. GODINE 
 
Predsjednik Tiziano Sošić moli vijećnike da iznesu eventualne primjedbe na skraćeni zapisnik. 
 
Vijećnik Petar Ćurić na 27. sjednice Gradskog vijeća u toku sjednice nenajavljeno je pustio 
muziku, pa je u Skraćenom zapisniku na stranici 9, retku 3 u zaGradi napisano 
“ Vijećnik Petar Ćurić pušta neku muziku“ 
 
Vijećnik PETAR ĆURIĆ stavlja primjedbu na Skraćeni zapisnik sa 27. sjednice Gradskog vijeća 
od 30.07.2020. godine navodeći: «Vezano za ispravak zapisnika, na stranici 9 zapisnika upisano 
je u retku 3. da „vijećnik Petar Ćurić pušta neku muziku“, pa moli da se to ispravi i da se točno u 
zapisnik unese - da vijećnik Petar Ćurić pušta refren pjesme «Ne može» Vojka V. 
 

Predsjednik TIZIANO SOŠIĆ traži od vijećnika Petra Ćurića samo da ponovi ime izvođača 
pjesme. Vijećnik PETAR ĆURIĆ kaže...“pušta refren pjesme «Ne može» Vojka V.“ 
 
Predsjednik TIZIANO SOŠIĆ stavlja na glasanje usvajanje primjedbe vijećnika Petra Ćurića na 
skraćeni zapisnik 27. sjednice Gradskog vijeća od 30.07.2020.g. te utvrđuje da je 

VIJEĆE SA 20 GLASOVA “ZA”, bez GLASOVA “PROTIV” i 3 “SUZDRŽANA” 
glasa usvojilo primjedbu vijećnika PETRA ĆURIĆA. 
  

Zatim stavlja na glasanje usvajanje Skraćeni zapisnik sa 27. sjednice Gradskog vijeća od 
30.07.2020. zajedno sa ispravkom po primjedbi vijećnika PETRA ĆURIĆA te utvrđuje da je  
  

VIJEĆE sa 23 GLASA “ZA”, bez GLASOVA “PROTIV” i bez “SUZDRŽANIH” 
GLASOVA USVOJILO 

 
SKRAĆENI ZAPISNIK 
sa 27. sjednice gradskog vijeća od 30.07.2020. 
sa primjedbom vijećnika Petra Ćurića. 
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AD – 3. DONOŠENJE ODLUKE O PRIHVATU PONUDE I SKLAPANJU 
UGOVORA O KUPOPRODAJI – AM PS BETA NEKRETNINE D.O.O. 

 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić, a 
prijedlog akta obrazložila je Ingrid Bulian, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, 
komunalni sustav i imovnu. 
 
O ovoj točki očitovali su se: 
- Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
- Odbor za plan i financije (potpredsjednica: Diana Kukić Dasko), te su vijećnici dobili 
izvješća na tablet. 
 

PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ utvrđuje da se nitko nije javio za raspravu, pa 
stavlja na glasanje Odluku o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji – AM PS 
BETA NEKRETNINE d.o.o.te utvrđuje da je  

 
VIJEĆE SA 22 GLASA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ 

GLASOVA donijelo  
ODLUKU 
o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji  
– AM PS BETA NEKRETNINE d.o.o. 

 
 
AD – 4. DONOŠENJE ODLUKE O DAVANJU KONCESIJE ZA POSEBNU  

UPOTREBU POMORSKOG DOBRA U SVRHU GRADNJE GRAĐEVINE  
INFRASTRUKTURNE NAMJENE, VODNOGOSPODARSKOG SUSTAVA  
(ODVODNJA OTPADNIH VODA) 2. SKUPINE - SIGURNOSNI ISPUST  
CRPNE STANICE PUNTIŽELA 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule BORIS MILETIĆ te akt 
obrazlaže Ingrid Bulian, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav 
i imovnu. 
 
O ovoj točki očitovali su se: 
- Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
- Odbor za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas), te su vjećnici dobili izvješća na 
tablet. 
 
Predsjednik TIZIANO SOŠIĆ utvrđuje da se nitko nije javio za raspravu, pa stavlja na 
glasanje Odluku o davanju koncesije za posebnu upotrebu pomorskog dobra u svrhu Gradnje 
građevine infrastrukturne namjene, vodnogospodarskog sustava (odvodnja otpadnih voda) 2. 
skupine - sigurnosni ispust crpne stanice Puntižela te utvrđuje da je  

 
VIJEĆE SA 23 GLASA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ 

GLASOVA donijelo 
 
ODLUKU 
o davanju koncesije za posebnu upotrebu pomorskog dobra u svrhu Gradnje građevine  
infrastrukturne namjene, vodnogospodarskog sustava (odvodnja otpadnih voda) 2.  
skupine - sigurnosni ispust crpne stanice Puntižela 
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AD – 5  DONOŠENJE: 
5.1. Odluke o isključenju nekretnina iz statusa javnog dobra u općoj upotrebi  

- k.č.br. 3772/34 i 3722/239 obje k.o. Pula  
5.2. Odluke o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj  

uporabi 
 
PREDLAGATELJ za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule BORIS 
MILETIĆ te akte obrazlaže Ingrid Bulian, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, 
komunalni sustav i imovnu.  
 
O ovoj točki očitovali su se: 
-Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
-Odbor za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas) te su vijećnici dobili izvješća na 
tablet. 
 

PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ utvrđuje da se nitko nije javio za raspravu, pa 
stavlja odvojeno na glasanje toče 5.1. Odluku o isključenju nekretnina iz statusa javnog dobra 
u općoj upotrebi - k.č.br. 3772/34 i 3722/239 obje k.o. Pula, i točku 5.2. Odluku o proglašenju 
komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj uporabi te utvrđuje da je za 

 
TOČKU 5.1. 
VIJEĆE SA 23 GLASA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ i bez„SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo 
   

ODLUKU 
o isključenju nekretnina iz statusa javnog dobra u općoj upotrebi - k.č.br. 3772/34 i  
3722/239 obje k.o. Pula) 

 
TOČKU 5.2. 

VIJEĆE SA 23 GLASA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ i bez„SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo 

 
ODLUKU 
o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj uporabi 

 
 
 
AD – 6.  DONOŠENJE ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI NA PRIJEDLOG 

SPORAZUMA O PRIPREMI, REALIZACIJI I PROVEDBI  
EU PROJEKTA "POBOLJŠANJE SUSTAVA VODOOPSKRBE TE 
ODVODNJE I PROČIŠĆAVANJA OTPADNIH VODA U AGLOMERACIJI 
PULA-SJEVER" 

 
PREDLAGATELJ je Gradonačelnik Grada Pule BORIS MILETIĆ te je Ingrid Bulian, 
pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovnu obrazložila 
prijedlog akta. 
 
O ovoj točki očitovali su se: 
-Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
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-Odbor za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas), te su vijećnici dobili izvješća na 
tablet. 
 
U raspravi je sudjelovao DANIJEL FERIĆ u ime Kluba vijećnika SDP-HSU sa sugestijama 
da u materijalima nema podataka o vrijednosti projekta. 
 
PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ zaključuje raspravu i daje na glasanje Odluku o davanju 
suglasnosti na prijedlog Sporazuma o pripremi, realizaciji i provedbi EU projekta 
"Poboljšanje sustava vodoopskrbe te odvodnje i pročišćavanja otpadnih voda u Aglomeraciji 
Pula-sjever" te  
utvrđuje da je  
 

VIJEĆE SA 23 GLASA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo 

 
ODLUKU 
o davanju suglasnosti na prijedlog Sporazuma o pripremi, realizaciji i provedbi EU 

projekta "Poboljšanje sustava vodoopskrbe te odvodnje i pročišćavanja otpadnih voda u 
Aglomeraciji Pula-sjever") sa sugestijama vijećnika Danijela Ferića. 
 
 
 
AD – 7.  DONOŠENJE ODLUKE O DODJELI FINANCIJSKIH SREDSTAVA  

KOMUNALNOJ TVRTKI PULA HERCULANEA D.O.O. PULA U CILJU  
NABAVE POLUPODZEMNIH SPREMNIKA ZA OTPAD  

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule BORIS MILETIĆ, a 
uvodno obrazloženje je dala Ingrid Bulian, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, 
komunalni sustav i imovnu.  
 
O ovoj točki očitovali su se: 
- Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
- Odbor za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas), te su vijećnici primili izvješća na 
tablet. 
 
U raspravi su sudjelovali: DANIJEL FERIĆ u ime Kluba vijećnika SDP-HSU te IGOR 
STARI- odgovori na postavljena pitanja. 
 
PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ zaključuje raspravu i daje na glasanje Odluku o dodjeli 
financijskih sredstava komunalnoj tvrtki Pula Herculanea d.o.o. Pula u cilju nabave 
polupodzemnih spremnika za otpad te utvrđuje da je  
 

VIJEĆE SA 21 GLASOM „ZA“, te 1 GLASOM „PROTIV“ i 1 „SUZDRŽANIM“ 
GLASOM donijelo 

 
ODLUKU 
o dodjeli financijskih sredstava komunalnoj tvrtki Pula Herculanea d.o.o. Pula u cilju  
nabave polu podzemnih spremnika za otpad 
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AD – 8. DONOŠENJE:  
8.1. Zaključka o prihvaćanju prijedloga Aneksa br. 2 Sporazuma o osnivanju Javne 

ustanove – Javne vatrogasne postrojbe Pula 8.2.Zaključka o davanju prethodne 
suglasnosti na Prijedlog Statuta Javne vatrogasne postrojbe Pula 

8.2. Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Statuta Javne 
vatrogasne postrojbe Pula 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Pule BORIS MILETIĆ te je 
prijedloge obrazložila Vesna Sajić, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu. 
 
O ovoj točki očitovali su se: 
- Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
- Odbor za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas), te su vijećnici izvješća dobili na 
tablet. 
 
Budući nije bilo rasprave po točkama predsjednik TIZIANO SOŠIĆ zaključuje raspravu i 
odvojeno daje na glasanje točku 8.1.Zaključak o prihvaćanju prijedloga Aneksa br. 2 
Sporazuma o osnivanju Javne ustanove – Javne vatrogasne postrojbe Pula i točku 8.2. 
Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Statuta Javne vatrogasne postrojbe 
Pula s konstatacijom da momentalno nije prisuta Bruna Jovanović te utvrđuje da je za 

 
TOČKU 8.1. 

VIJEĆE SA 22 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ i bez 
„SUZDRŽANIH“ GLASOVA donijelo 

 
ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju prijedloga Aneksa br. 2 Sporazuma o osnivanju Javne ustanove – Javne 

vatrogasne postrojbe Pula 
 

TOČKU 8.2.  
VIJEĆE SA 22 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ i bez 

„SUZDRŽANIH“ GLASOVA donijelo 
 
 ZAKLJUČAK 

o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Statuta Javne vatrogasne postrojbe Pula 
 
 

PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ obavještava da prema uputi Stožera civilne zaštite, 
obzirom da je proteklo dva sata od početka sjednice, mora odrediti pauzu u trajanju od 15 
minuta kako bi se mogla provjetriti prostorija i osigurati nastavak sjednice. 
 
 
 
 
 
 

- Pauza - nastavak u 19,15 sati 
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AD – 9.  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI 
NA PRIJEDLOG IZMJENA I DOPUNA STATUTA DJEČJEG VRTIĆA 
„MALI SVIJET“ 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule BORIS MILETIĆ te je 
Elvira Krizmanić Marjanović, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, 
obrazložila prijedlog akta 
 
O ovoj točki očitovali su se: 
- Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
- Odbor za društvene djelatnosti (predsjednica: Gordana Ferenčić), te su vijećnici izvješća 
dobili na tablet.  
 
Budući nije bilo rasprave predsjednik TIZIANO SOŠIĆ zaključuje raspravu i daje na glasanje 
točku 9. Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Izmjena i dopuna Statuta 
Dječjeg vrtića „Mali svijet“ te nakon glasanja utvrđuje da je  
 

VIJEĆE SA 23 GLASA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo 

 
ZAKLJUČAK 
o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Izmjena i  

 dopuna Statuta Dječjeg vrtića „Mali svijet“ 
 
 
 
AD – 10.  DONOŠENJE ODLUKE O IZNOSU SUBVENCIJE RODITELJA U  

SUFINANCIRANJU PROGRAMA PREDŠKOLSKOG ODGOJA 
U SLUČAJU IZREČENIH MJERA SAMOIZOLACIJE UZROKOVANIH S 
COVID-19 

 
 
Predlagatelj akta je Gradonačelnik Grada Pule BORIS MILETIĆ te je Elvira Krizmanić 
Marjanović, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, obrazložila prijedlog akta 
 
O ovoj točki očitovali su se: 
-Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
-Odbor za društvene djelatnosti (predsjednica:Gordana Ferenčić) 
-Odbor za plan i financije (potpredsjednica:Diana Kukić Dasko), 
te su vijećnici izvješća dobili na tablet. 
 
U pojedinačnoj raspravi 5 min sudjelovali su: Radenko Ognjenović te je pročelnica Elvira 
Krizmanić Marjanović odgovarala na postavljena pitanja. 
 
Predsjednik daje na glasanje točku 10. Odluku o iznosu subvencije roditelja u sufinanciranju 
programa predškolskog odgoja u slučaju izrečenih mjera samoizolacije uzrokovanih s 
COVID-19 te nakon glasanja utvrđuje da je  
 

VIJEĆE SA 23 GLASA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo 
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ODLUKU 
o iznosu subvencije roditelja u sufinanciranju programa predškolskog odgoja u slučaju  
izrečenih mjera samoizolacije uzrokovanih s COVID-19 

 
 
AD – 11.  DONOŠENJE:  
11.1. Odluke o razrješenju Sanje Radolović i izboru Igora Belasa za potpredsjednika Odbora 
za Statut i druge opće akte 
11.2. Odluke o razrješenju Sanje Radolović i izboru Danijela Ferića za predsjednika Odbora 
za plan i financije  
11.3. Odluke o razrješenju Danijela Ferića i izboru Igora Belasa za člana Odbora za izbor i 
imenovanja  
11.4. Odluke o razrješenju Nade Katić Pranjić i izboru Ivana Mihovilovića za člana Odbora 
za plan i financije 
11.5. Odluke o razrješenju Ivana Mihovilovića i izboru Andi Vitasovića za člana Odbora za 
gospodarstvo 
 
PREDLAGATELJ JE ODBOR ZA IZBOR I IMENOVANJA pa je Diana Kukić Dasko, 
predsjednica Odbora obrazložila prijedloge odluka. 
 
O ovoj točki očitovali su se: 
- Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) te su vijećnici izvješće dobili 
na tablet. 
 
Budući se nitko nije javio za riječ, predsjednik TIZIANO SOŠIĆ daje na glasanje pojedinačne 
točke od 11.1. do 11.5., te nakon glasanja utvrđuje da je za: 
 
točku 11.1. 

VIJEĆE SA 23 GLASA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo 

 
ODLUKU 
o razrješenju Sanje Radolović i izboru Igora Belasa 
za potpredsjednika Odbora za Statut i druge opće akte 

 
točku 11.2. 

VIJEĆE SA 23 GLASA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo 

 
ODLUKU 
o razrješenju Sanje Radolović i izboru Danijela Ferića 
za predsjednika Odbora za plan i financije 

 
točku 11.3. 

VIJEĆE SA 23 GLASA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo 
 

ODLUKU 
o razrješenju Danijela Ferića i izboru Igora Belasa 
za člana Odbora za izbor i imenovanja 
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točku 11.4. 
VIJEĆE SA 23 GLASA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ 

GLASOVA donijelo 
 
ODLUKU 
o razrješenju Nade Katić Pranjić i izboru Ivana Mihovilovića 
za člana Odbora za plan i financije 

 
točku 11.5. 

VIJEĆE SA 23 GLASA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo 

ODLUKU 
o razrješenju Ivana Mihovilovića i izboru Andi Vitasovića  
za člana Odbora za gospodarstvo 

 
 
AD – 12.  DONOŠENJE:  
12.1. Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Ugovora o prijenosu poslovnog 
udjela u društvu Fratarski d.o.o. 
12.2. Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o spajanju poslovnih 
udjela u društvu Fratarski d.o.o. 
12.3. Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o povećanju temeljnog 
kapitala u društvu Fratarski d.o.o. 
12.4. Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjeni Društvenog 
ugovora Fratarski d.o.o. 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić te je prijedloge akata obrazložio 
Aleksandar Matić, predsjednik Nadzornog odbora TD Fratarski d.o.o.  
 
O ovoj točki očitovali su se: 
-Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
-Odbor za plan i financije (potpredsjednica: Diana Kukić Dasko), 
te su vijećnici izvješća dobili na tablet. 
 
U raspravi su sudjelovali Danijel Ferić u ime Kluba SDP-HSU i Mirko Jurkić u ime Kluba 
HDZ te u pojedinačnoj raspravi Ardemio Zimolo; Radenko Ognjenović, replika Ardemio 
Zimolo, odgovor na repliku R.Ognjenović; Danijel Ferić, replika A.Zimolo… (Danijel Ferić 
ometa i dobacuje radi čega mu Predsjednik Tiziano Sošić izriče opomenu); Siniša Gordić. 
Odgovore na pitanja dao je Aleksandar Matić i Robert Cvek, zamjenik Gradonačelnika. 
 
Predsjednik zaključuje raspravu i daje na glasanje pojedinačno točke 12.1. do 12.4. te nakon 
glasanja utvrđuje da je za  
 
točku 12.1. 

VIJEĆE SA 21 GLASOM „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ i sa 2 „SUZDRŽANA“ 
GLASA donijelo 

ODLUKU 
o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Ugovora o prijenosu poslovnog udjela u 

društvu Fratarski d.o.o. 
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točku 12.2. 
VIJEĆE SA 21 GLASOM „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ i sa 2 „SUZDRŽANA“ 

GLASA donijelo 
ODLUKU 
o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Ugovora o  
prijenosu poslovnog udjela u društvu Fratarski d.o.o. 

 
točku 12.3. 

VIJEĆE SA 17 GLASOVA „ZA“, s 1 GLASOM „PROTIV“ i s 5 „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo 

ODLUKU 
o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke 
o povećanju temeljnog kapitala u društvu Fratarski d.o.o 

 
točku 12.4. 

VIJEĆE SA 21 GLASOM „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ i sa 2 „SUZDRŽANA“ 
GLASA donijelo 

ODLUKU 
o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjeni Društvenog ugovora Fratarski d.o.o. 

 
 
 
AD–13. DONOŠENJE POLUGODIŠNJEG IZVJEŠTAJA O IZVRŠENJU 

PRORAČUNA GRADA PULE ZA 2020. GODINU 
 
PREDLAGATELJ JE GRADONAČELNIK GRADA PULE BORIS MILETIĆ, prijedlog 
akta obrazložila je Vesna Sajić, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu 
 
O ovoj točki očitovali su se: 
-Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
-Odbor za plan i financije (potpredsjednica: Diana Kukić Dasko), te su vijećnici izvješća 
dobili na tablet. 
 
U raspravi su sudjelovali Petar Ćurić u ime Kluba HDZ; Radenko Ognjenović u ime Kluba 
SDP-HSU; u pojedinačnoj raspravi: Mirko Jurkić; Siniša Gordić; Valter Boljunčić, replika 
Mirko Jurkić pa Petar Ćurić te odgovor na repliku Valter Boljunčić; Massimo Brajuha, replika 
Mirko Jurkić pa Siniša Gordić te odgovor na replike Massimo Brajuha; Dunja Račić; 
Radenko Ognjenović;Petar Ćurić, replika Valter Boljunčić, odgovor na repliku Valter 
Boljunčić; odgovore na pitanja u raspravi dali su Vesna Sajić, Elvira Krizmanić Marjanović i 
Robert Cvek, zamjenik gradonačelnika. (Predsjednik Vijeća dao je opomenu Radenku 
Ognjenoviću zbog dobacivanja i ometanja). 
Predsjednik zaključuje raspravu i daje na glasanje točku 13. Polugodišnji izvještaj o izvršenju 
Proračuna Grada Pule za 2020. godinu te utvrđuje da je  
 

VIJEĆE SA 14 GLASOVA „ZA“, 2 GLASA „PROTIV“ i sa 6 „SUZDRŽANA“ 
GLASA donijelo 

POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ 
o izvršenju Proračuna Grada Pule za 2020. godinu 
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AD – 14. DONOŠENJE ODLUKE O PRODULJENJU VAŽENJA STRATEGIJE 
  RAZVOJA GRADA PULE  
 
PREDLAGATELJ JE GRADONAČELNIK GRADA PULE Boris Miletić te je prijedlog akta 
obrazložio Aleksandar Matić, pročelnik Ureda Grada.  
 
O ovoj točki očitovali su se: 
- Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
- Odbor za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas), te su vijećnici izvješća dobili na 
tablet. 
 
U raspravi su sudjelovali Sanja Radolović u ime Kluba SDP-HSU te je odgovore na pitanja 
dao Aleksandar Matić (Sanja Radolović daje povredu Poslovnika). 
 
Predsjednik zaključuje raspravu i daje na glasanje točku 14. Odluku o produljenju važenja 
Strategije razvoja Grada Pule te utvrđuje da je  
 

VIJEĆE SA 22 GLASA „ZA“, bez GLASA „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo 

 
ODLUKU 
o produljenju važenja Strategija razvoja Grada Pule 

 
 
 
 
 
AD – 15. DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O VREMENSKOM  

OGRANIČENJU, VREMENU NAPLATE I VISINI NAKNADE ZA 
KORIŠTENJE USLUGE PARKIRANJA NA JAVNIM PARKIRALIŠTIMA 
GRADA PULE 

 
 
PREDLAGATELJ JE GRADONAČELNIK GRADA PULE Boris Miletić te je prijedlog akta 
obrazložila Ingrid Bulian, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni 
sustav i imovinu. 
 
O ovoj točki očitovali su se: 
-Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
-Odbor za plan i financije (potpredsjednica: Diana Kukić Dasko), te su vijećnici izvješća 
dobili na tablet. 
 
U raspravi su sudjelovali Mirko Jurkić u ime Kluba HDZ te u pojedinačnoj raspravi Siniša 
Gordić. Odgovore na pitanja u raspravi dao je Robert Cvek, zamjenik Gradonačelnika. 
 
Predsjednik zaključuje raspravu i daje na glasanje točku 15. Odluku o izmjeni Odluke o 
vremenskom ograničenju, vremenu naplate i visini naknade za korištenje usluge parkiranja na 
javnim parkiralištima Grada Pule te utvrđuje da je   
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VIJEĆE SA 22 GLASA „ZA“, bez GLASA „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo 
 

ODLUKU 
o izmjeni Odluke o vremenskom ograničenju, vremenu naplate 
i visini naknade za korištenje usluge parkiranja na javnim parkiralištima Grada Pule 

 
 
 
 
 
AD – 16. IZVJEŠĆE O PROBLEMATICI ILEGALNIH ODLAGALIŠTA OTPADA  
  (LOKACIJA ONEČIŠĆENIH OTPADOM) – tematska točka  
 
 
Informacije i obrazloženje Gradskom vijeću o temi dala je Ingrid Bulian, pročelnica 
Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalno gospodarstvo i stambene odnose. 
 
U raspravi su sudjelovali Petar Ćurić u ime Kluba HDZ; Danijel Ferić u ime Kluba SDP-
HSU; u pojedinačnoj raspravi: Sanja Radolović; Siniša Gordić; Radenko Ognjenović; Mirko 
Jurkić, replika Siniša Gordić; Ardemio Zimolo; Massimo Brajuha, replika Siniša Gordić i 
Radenko Ognjenović te Massimo Brajuha odgovor na repliku; Petar Ćurić; Igor Belas, replika 
Ardemio Zimolo. Odgovore na pitanja rasprave dao je Igor Stari, direktor Društva Herculanea 
d.o.o. 
 
Predsjednik zaključuje raspravu po točki 16. ZAKLJUČUJE da je  
GRADSKO VIJEĆE PRIMILO NA ZNANJE 

- Izvješće o problematici ilegalnih odlagališta otpada (lokacija onečišćenih otpadom) i 
da je o istome raspravilo 

 
 
 
 
 
AD – 17. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O IZRADI PROSTORNO PLANSKIH 

UVJETA ZA PRESELJENJE CENTRA ZA PRIKUPLJANJE I OBRADU 
OTPADA METIS D.D. – PODRUŽNICA PULA 

 
PREDLAGATELJ JE VIJEĆNIK DANIJEL FERIĆ koji je obrazložio prijedlog akta. 
 
PREDSJEDNIK Tiziano Sošić navodi da, budući se radi o vezanoj temi, a radi kvalitetnije 
rasprave po ovoj točki, vijećnicima smo na znanje dostavili Informaciju o statusu aktivnosti 
koje se odnose na rješavanje problematike prikupljanja otpada, pa moli Ingrid Bulian, 
pročelnicu Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu da obrazloži 
predmetno Izvješće, te je pročelnica dala uvodno izlaganje o statusu aktivnosti. 
 
Budući se nitko nije javio za riječ Predsjednik zaključuje raspravu i daje na glasanje toč. 17. 
Zaključak o izradi prostorno planskih uvjeta za preseljenje centra za prikupljanje i obradu 
otpada Metis d.d. – podružnica Pula te utvrđuje da je   
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VIJEĆE SA 19 GLASA „ZA“, s 1 GLASOM „PROTIV“ i s 1 „SUZDRŽANIM“ 
GLASOM donijelo 

 
ZAKLJUČAK 
o izradi prostorno planskih uvjeta za preseljenje centra 
za prikupljanje i obradu otpada Metis d.d. – podružnica Pula 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
OVIME JE DNEVNI RED ISCRPLJEN, TE PREDSJEDNIK ZAKLJUČUJE  28. 
SJEDNICU GRADSKOG VIJEĆA. DICHIARO CONCLUSA LA 28ma SESSIONE DEL 

CONSIGLIO MUNICIPALE DELLA CITTA' DI POLA 

 
DOVRŠENO U 00:23 SATI 
 
 
 
 
 
 
 
KLASA:021-05/20-01/114 
URBROJ:      
Pula, 21.10.2020. 
 
 
 
 

GRADSKO VIJEĆE GRADA PULE 
 
 
 
ZAPISNIK SASTAVIO      PREDSJEDNIK 
Ivan Klarić v.r        Tiziano Sošić v.r. 
 
 


